



Dr.Ship  
دكتور شيب

العربية

KUWAIT • GCC • CHINA

# Company Profile

---

Industrial machinery, production lines, raw materials and factory-direct procurement — sourced in China, delivered and supported across the Gulf.

DRSHIPLOGISTICS.COM

2026



# Contents

|    |                               |    |    |                       |    |
|----|-------------------------------|----|----|-----------------------|----|
| 01 | Dr.Ship at a Glance           | 03 | 11 | Raw Materials         | 13 |
| 02 | Who We Are                    | 04 | 12 | Industries We Support | 14 |
| 03 | Trusted By                    | 05 | 13 | Our China Presence    | 15 |
| 04 | Where Dr.Ship Stands          | 06 | 14 | Technology & Platform | 16 |
| 05 | Our Operating Model           | 07 | 15 | Our Values            | 17 |
| 06 | Why Dr.Ship                   | 08 | 16 | Vision 2027           | 18 |
| 07 | Engagement Model              | 09 | 17 | Vendor Registration   | 19 |
| 08 | Services · Procurement        | 10 | 18 | How to Start          | 20 |
| 09 | Services · Supply & Logistics | 11 | 19 | Contact Us            | 21 |
| 10 | Industrial Division           | 12 |    |                       |    |

# The numbers behind the promise

---

**6,000+**

Priced items in our live catalogue,  
with supplier cost history

**800+**

Vetted factories and suppliers on  
our approved list

**6,900+**

Quotations issued to customers to  
date

**600+**

Business accounts served across the  
Gulf

**48** hrs

Standard turnaround for a priced  
RFQ from real factories

**25%**

Typical landed-cost saving versus  
buying the same goods alone

**3**

Owned locations in China — Yiwu,  
Guangzhou, Foshan

**12**

Industries actively supplied, from  
government to F&B

Every price we quote comes from a live supplier quotation, not a marketplace listing. That is what makes the saving repeatable rather than a one-off.

# One counterparty for the whole supply chain

---

**Dr.Ship** is a Kuwait-based industrial supply and procurement company. We equip and feed factories across the GCC — complete production lines, industrial machinery, and the raw materials that run through them.

Behind every order sits the same machine: we specify the requirement, select and vet the factory, negotiate the price, inspect before shipment, then move, clear and deliver the goods. For trading and retail businesses that same chain applies to finished goods — bought direct from the manufacturer, consolidated at our own warehouse in China, and delivered landed to your door.

You deal with one company, one contract and one point of accountability, instead of an agent, a factory, a forwarder and a clearing broker who each blame the other.

---

**Reduce cost. Guarantee consistency. Remove complexity.**



# Names that already rely on us

Banks, ministries, telecoms, hospitality groups and industrial buyers. A selection only — not the full list.



# Between the Gulf and the Chinese factory

---

## Internationally

Our centre of gravity is China. We hold our own offices in **Yiwu** and **Guangzhou** and our own consolidation warehouse in **Foshan** — staff who walk into the factory, inspect the line and hold the supplier to the specification. That is a different category from an agent forwarding emails, and it is the reason our pricing and our quality control both hold up. Where a project calls for equipment outside our own network, we appoint and manage the maker directly rather than passing the customer down a chain of intermediaries.

## Across the GCC

Kuwait is our home market and our proving ground. From it we serve buyers in **Saudi Arabia, the UAE, Qatar, Oman and Bahrain** — a region importing the same machinery and the same materials, from the same origin, and paying middleman margins to do it. We sit in the gap: a Gulf company that speaks the buyer's language and carries the buyer's risk, with permanent people at the other end of the supply chain.



# Three things we refuse to outsource

---

01

## Direct factory access

- Our own sourcing offices in Yiwu and Guangzhou
- Long-standing relationships with manufacturers, not resellers
- No traders and no unnecessary intermediaries in the price
- Factory audits and capability checks before we place business

02

## Managed supply & logistics

- Our own consolidation warehouse in Foshan
- Regular sea and air departures to the Gulf
- Customs clearance and delivery handled end to end
- One landed cost, agreed before the goods move

03

## Structured accountability

- Scope defined in writing before production starts
- Sample approval as a gate, not a formality
- Written quality standards agreed with the factory
- Active reporting — you are told before you have to ask

# What you actually get

---

## Cost reduced without touching quality

Buying at factory level typically removes around **25%** of the landed cost compared with sourcing the same goods through marketplaces or local middlemen — and the specification does not move.

## Time you can plan around

A priced RFQ back in **48 hours**, production and shipping windows committed in writing, and seasonal planning for the buyers whose year has peaks.

## The China risk carried by us

Factory vetting, pre-shipment inspection, contractual quality standards and a single accountable counterparty in Kuwait — instead of a supplier you have never met and cannot pursue.

# From requirement to delivery, in five steps

---

## STEP 01

### Understand the requirement

We take the specification, volume, target price and deadline — and tell you plainly what is achievable.

## STEP 02

### Factory & supply alignment

We shortlist real manufacturers from our approved list and put your requirement in front of them.

## STEP 03

### Quality & cost confirmation

Samples approved, quality standards written down, and one landed cost confirmed before commitment.

## STEP 04

### Production & inspection

We monitor production and inspect before shipment. Nothing sails on a promise.

## STEP 05

### Shipping & delivery

Consolidation, freight, customs clearance and delivery to your premises, tracked throughout.

For repeat buyers the first three steps compress: your specifications, approved factories and price history are already on file, so a reorder becomes a confirmation rather than a project.

# Procurement management

We act as your buying department in China — with the mandate to negotiate, and the presence to verify.

## Direct factory sourcing

We identify and qualify the manufacturer who actually makes the product, and buy at that level.

## Custom manufacturing

Products built to your drawing, material and tolerance — with samples approved before the run.

## Supplier negotiation

Price, tooling, MOQ, payment terms and lead time negotiated on your behalf, in the supplier's language.

## Private label

Your brand, your packaging, your artwork — produced and quality-checked before it ships.

RFQ IN 48 HOURS

APPROVED SUPPLIER LIST

PRE-SHIPMENT INSPECTION

PRICE HISTORY ON FILE

# Supply & logistics management

---

Already bought your own goods? We move them. The freight line runs on its own, for customers who need the shipping without the sourcing.

## Sea freight — FCL & LCL

Full and part container loads on regular departures, priced as one landed figure.

## Air freight

For urgent, high-value or seasonal cargo where the freight cost buys back the deadline.

## China consolidation

Buy from several suppliers, receive one shipment. Goods are collected, checked and consolidated at our Foshan warehouse.

## Door-to-door coordination

Customs clearance, ministry approvals and final delivery to your premises, handled by us.



# We sell the line, not the box

Our industrial division equips factories across the Gulf: complete turnkey production lines and standalone machines, specified against your output target and delivered as one accountable project.

## Complete production lines

Turnkey lines sized to your required output — water and beverage bottling, PET and plastics packaging, filling and sealing.

## Standalone machinery

Individual machines added to an existing plant, matched to the equipment already on your floor.

## Installation & commissioning

Factory acceptance, shipment, site installation, commissioning and operator training coordinated as one scope.

## Spares & consumables

The parts and consumables that keep the line running, from the same source that supplied it.

Typical project scale runs from a single machine to a complete line. Every project begins with a written specification and a factory shortlist — never with a price pulled off a website.

# What runs through the machine

---

A production line is only as good as its supply of input material. We supply the materials our customers consume month after month — on a schedule, at a held price.

- Polymers and resins for plastics production
- Packaging substrates, film and closures
- Industrial consumables and spare parts
- Printing and labelling materials
- Scheduled call-off supply against a forecast
- China-side storage between shipments

---

For high-volume buyers we hold stock in China and release it against your call-off, so you carry the material without carrying the warehouse. It is the difference between a purchase and a supply agreement.



# Sectors we supply today

The same sourcing chain serves a factory buying a production line and a retailer buying a container of finished goods. These are the sectors we are already supplying from China today.

## Industrial & manufacturing

- Production lines
- Factory machinery
- Raw materials
- Spares & consumables

## Public & infrastructure

- Government projects
- Construction & contracting
- Infrastructure supply
- Medical consumables

## Consumer & retail

- FMCG
- E-commerce
- Electronics
- Promotional gifts

## Hospitality & brand

- Hospitality & F&B
- Furniture & fit-out
- Printing & packaging
- Sports & events

# People on the ground, not an inbox

---

## Yiwu

### Sourcing office

Our buying team for consumer goods, packaging and general merchandise — inside the world's largest wholesale market.

## Guangzhou

### Sourcing office

Our industrial and manufacturing desk, covering machinery, materials and custom production in the Pearl River Delta.

## Foshan

### Consolidation warehouse

Where goods from multiple suppliers are received, checked, consolidated and loaded for the Gulf.

---

This is the part most competitors do not have. An office in China means a person who can stand in the factory on the day it matters — before the money moves, before the container is sealed, and before a problem becomes your problem in Kuwait.

# Every order lives in a system

---

We built our own procurement platform because spreadsheets lose orders. It is how we hold a 48-hour RFQ promise across hundreds of live requests.

## RFQ pipeline

Every request tracked from enquiry to quotation to purchase order — with nothing waiting unanswered.

## Order tracking

Production, shipment and clearance status against each line of your order, not each container.

## Price history

Thousands of priced items with supplier cost history, so a repeat quote takes minutes and holds its logic.

## Documentation

Quotations, purchase orders, invoices and shipping documents issued from one system and archived against your account.

# How we intend to be judged

---

## Transparency

You see the cost structure you are buying. No surprise line appears after the goods have sailed.

## Respect for priorities

Your deadline, your budget and your specification set the order of work — not our convenience.

## Clear communication

Plain answers in Arabic or English, and bad news delivered early rather than discovered late.

## Long-term partnerships

We price to be your supplier for years, not to win one order and lose the account.

## Shared cost reduction

When we find a cheaper factory or a better freight route, the benefit reaches your invoice.

# To be the supply partner the Gulf's factories and importers build their year around.

---

Not the cheapest quotation on a given day — the counterparty that holds its price, its dates and its quality across a hundred orders, until buying from China stops being a risk our customers have to manage themselves.

# Everything your procurement department needs to open an account

## Documents issued on request

- Commercial Registration & trade licence
- Authorised signatory documentation
- Company bank details on letterhead
- Tax and civil identification records
- Completed vendor registration form — returned within one working day

## How we transact

|            |                                                                         |
|------------|-------------------------------------------------------------------------|
| QUOTATIONS | Itemised, in KWD or USD, valid for a stated period                      |
| TERMS      | Agreed per account; standard terms available for tender submissions     |
| DOCUMENTS  | Commercial invoice, packing list, bill of lading, certificate of origin |
| CLEARANCE  | Kuwait customs and ministry approvals handled in-house                  |
| DELIVERY   | To your premises, or to a nominated site or bonded store                |

If you work to a formal supplier onboarding process, send us your form and your compliance checklist. We will complete both and return them with the supporting documents attached.

# Test us on one shipment

The fastest way to judge a supply partner is not a presentation. Send us one live requirement and compare the answer against what you pay today.

01

## Send the requirement

A specification, a drawing, a photograph or last year's invoice. Whatever you have is enough to start.

02

## Receive a priced quotation

Within 48 hours, from real factories, as one landed cost delivered to your door in Kuwait.

03

## Compare like for like

Same specification, same quantity, same delivery point. If we do not beat your current cost, you have lost nothing.

SEND YOUR RFQ TO

**[sales@drshiplogistics.com](mailto:sales@drshiplogistics.com)**

OR MESSAGE US ON WHATSAPP

**+965 6588 1198**

# Let's talk about your next order

---

## OFFICE

**+965 2228 1556**

Sunday to Thursday, business hours

## WHATSAPP

**+965 6588 1198**

Quotations, orders and shipment updates

## EMAIL

**[sales@drshiplogistics.com](mailto:sales@drshiplogistics.com)**

RFQs and vendor registration

## WEB

**[drshiplogistics.com](https://drshiplogistics.com)**

Company, services and enquiry form

## HEADQUARTERS

Kuwait — serving the GCC

## CHINA OPERATIONS

Yiwu · Guangzhou · Foshan





Dr.Ship  
دكتور شيب

# Thank you

---

English



Dr.Ship  
دكتور شيب

الكويت • الخليج • الصين

# ملف الشركة

مكائن صناعية وخطوط إنتاج ومواد خام وتوريد مباشر من المصانع – مصدرها الصين، وتسليمها ودعمها في جميع دول الخليج.

2026

DRSHIPLOGISTICS.COM

## المحتويات

|    |                           |    |    |                      |    |
|----|---------------------------|----|----|----------------------|----|
| 01 | نظرة عامة على دكتور شيب   | 03 | 11 | المواد الخام         | 13 |
| 02 | من نحن                    | 04 | 12 | القطاعات التي نخدمها | 14 |
| 03 | عملاؤنا                   | 05 | 13 | وجودنا في الصين      | 15 |
| 04 | موقعنا دولياً وخليجياً    | 06 | 14 | الأنظمة والتقنية     | 16 |
| 05 | نموذج عملنا               | 07 | 15 | قيمنا                | 17 |
| 06 | لماذا دكتور شيب           | 08 | 16 | رؤيتنا 2027          | 18 |
| 07 | آلية العمل                | 09 | 17 | تسجيل الموردين       | 19 |
| 08 | خدماتنا • إدارة المشتريات | 10 | 18 | كيف تبدأ معنا        | 20 |
| 09 | خدماتنا • التوريد والشحن  | 11 | 19 | تواصل معنا           | 21 |
| 10 | القسم الصناعي             | 12 |    |                      |    |

# الأرقام التي يقوم عليها وعدنا

600 +

حساب تجاري نخدمه في مختلف دول الخليج

6,900 +

عرض سعر صادر لعملائنا حتى اليوم

800 +

مصنع وموزع معتمد ضمن قائمتنا المعتمدة

6,000 +

صنف مُسعر في قاعدة بياناتنا مع سجل تكلفة المورد

12

قطاعاً نوّده فعلياً، من المشاريع الحكومية إلى الأغذية

3

مواقع مملوكة لنا في الصين — إيوو وقوانغتشو وفوشان

25 %

متوسط التوفير في التكلفة النهائية مقارنة بالشراء المباشر

48 ساعة

المدة المعتادة لإصدار عرض سعر من مصانع حقيقية

كل سعر نقدّمه مصدره عرض سعر حقيقي من مصنع، لا إعلان في سوق إلكتروني. وهذا ما يجعل التوفير قابلاً للتكرار لا مجرد صفقة عابرة.

## جهة واحدة مسؤولة عن سلسلة التوريد بالكامل

**دكتور شيب** شركة كويتية متخصصة في التوريد الصناعي وإدارة المشتريات. نجهّز المصانع في دول الخليج ونغذيها: خطوط إنتاج متكاملة، ومكائن صناعية، والمواد الخام التي تعمل عليها.

خلف كل طلب تعمل الآلية نفسها: نحدّد المواصفة، ونختار المصنع ونتحقق منه، ونتفاوض على السعر، ونفحص البضاعة قبل الشحن، ثم نشحنها ونخلّصها ونسلّمها. وللشركات التجارية تنطبق السلسلة ذاتها على البضائع الجاهزة: شراء مباشر من المصنع، وتجميع في مستودعنا في الصين، وتسليم حتى بابك.

تتعامل مع شركة واحدة وعقد واحد وجهة مسؤولة واحدة، بدلاً من وكيل ومصنع وشركة شحن ومخلّص جمركي يحيل كل منهم المسؤولية إلى الآخر.

**خفض التكلفة. ضمان الاستمرارية. إزالة التعقيد.**

بنوك ووزارات وشركات اتصالات ومجموعات ضيافة ومشترون صناعيون. هذه نماذج مختارة فقط، وليست القائمة الكاملة.

## أسماء تعتمد علينا اليوم

Boutiqaat

ooredoo



الأهلي  
ABK

الوطني  
NBK

SUFFIX



BLVCK  
PARIS

dipndip

NISSAN



NAWAL  
//d

METHODS  
SPECIALITY COFFEE APPROACH

QUANTUM  
CON



## بين الخليج والمصنع الصيني

### على المستوى الدولي

مركز ثقلنا في الصين. لدينا مكاتبنا الخاصة في **إيوو وقوانغتشو**، ومستودع التجميع الخاص بنا في **فوشان** — موظفون يدخلون المصنع بأنفسهم، ويعاونون الخط، ويلزمون المورد بالمواصفة المتفق عليها. هذا مختلف تماماً عن وكيل يعيد توجيه الرسائل، وهو سبب ثبات أسعارنا وجودتنا معاً. وحين يتطلب المشروع معدات خارج شبكتنا، نتعاقد مع المصنّع ونديره مباشرة بدلاً من تمرير العميل عبر سلسلة من الوسطاء.

### على مستوى الخليج

الكويت سوقنا الأم وميدان إثباتنا. ومنها نخدم المشترين في **السعودية والإمارات وقطر وعمان والبحرين** — منطقة تستورد المكائن ذاتها والمواد ذاتها من المنشأ ذاته، وتدفع هوامش وسطاء مقابل ذلك. ونحن نقف في هذه المسافة: شركة خليجية تتحدث لغة المشتري وتحمل مخاطره، ولديها فريق دائم في الطرف الآخر من سلسلة التوريد.

# ثلاثة أمور لا نُسندُها إلى غيرنا

01

## وصول مباشر إلى المصانع

- مكاتب شراء مملوكة لنا في إيوو وقوانغتشو
- علاقات راسخة مع المصانع لا مع تجار إعادة البيع
- بدون تجار ولا وسطاء غير ضروريين داخل السعر
- تدقيق المصانع والتحقق من قدراتها قبل التعامل

02

## إدارة التوريد والشحن

- مستودع تجميع مملوك لنا في فوشان
- مغادرات بحرية وجوية منتظمة إلى الخليج
- التخليص الجمركي والتسليم من البداية إلى النهاية
- تكلفة نهائية واحدة يُتفق عليها قبل تحرك البضاعة

03

## حوكمة ومساءلة واضحة

- تحديد نطاق العمل كتابياً قبل بدء الإنتاج
- اعتماد العينة كبوابة إلزامية لا كإجراء شكلي
- معايير جودة مكتوبة يوافق عليها المصنع
- تقارير متابعة تصلك قبل أن تضطر إلى السؤال

# ما الذي تحصل عليه فعلاً

## خفض التكلفة دون المساس بالجودة

الشراء من مستوى المصنع يوفر عادةً نحو 25% من التكلفة النهائية مقارنةً بشراء البضاعة نفسها عبر الأسواق الإلكترونية أو الوسطاء المحليين — والمواصفة تبقى كما هي.

## وقت يمكنك التخطيط عليه

عرض سعر خلال 48 ساعة، ومواعيد إنتاج و شحن مُلتزم بها كتابياً، وتخطيط موسمي للمشتريين الذين لستتهم مواسم ذروة.

## مخاطر الصين نتحملها نحن

تدقيق المصانع، والفحص قبل الشحن، ومعايير جودة تعاقدية، وجهة واحدة مسؤولة أمامك في الكويت — بدلاً من مورد لم تره يوماً ولا تستطيع مطالبته.

# من المتطلب إلى التسليم في خمس خطوات

الخطوة 01

## فهم المتطلب

نستلم المواصفة والكمية والسعر المستهدف والموعد النهائي، ونخبرك بوضوح بما هو ممكن فعلاً.

الخطوة 02

## مواءمة المصنع والتوريد

نرشد مصانع حقيقية من قائمتنا المعتمدة ونعرض متطلبك عليها مباشرة.

الخطوة 03

## اعتماد الجودة والتكلفة

اعتماد العينات، وتوثيق معايير الجودة، وتأكيد تكلفة نهائية واحدة قبل أي التزام.

الخطوة 04

## الإنتاج والفحص

تتابع الإنتاج وفحص البضاعة قبل الشحن. لا شيء يُشحن بناءً على وعد.

الخطوة 05

## الشحن والتسليم

التجميع والشحن والتخليص الجمركي والتسليم إلى مقرك، مع متابعة في كل مرحلة.

وللعلماء المتكررين تُختصر الخطوات الثلاث الأولى: مواصفاتك ومصانعك المعتمدة وسجل أسعارك محفوظة لدينا مسبقاً، فيصبح الطلب المكرر تأكيداً لا مشروعاً جديداً.

## إدارة المشتريات

نعمل كإدارة المشتريات الخاصة بك داخل الصين — بصلاحيات التفاوض، وبوجود ميداني يتيح التحقق.

### العلامة الخاصة

علامتك التجارية وتغليفك وتصاميمك — تُنتج وتُفحص جودتها قبل الشحن.

### التفاوض مع الموردين

التفاوض على السعر والقوالب والحد الأدنى للطلب وشروط الدفع ومدة التسليم نيابة عنك وبلغة المورد.

### تصنيع مخصص

منتجات تُصنَّع وفق رسمك ومادتك ومقاساتك، مع اعتماد العينة قبل بدء التشغيل.

### توريد مباشر من المصنع

نحدّد المصنع الذي يُنتج المنتج فعلياً ونتحقق من أهليته، ثم نشترى من هذا المستوى.

سجل أسعار محفوظ

الفحص قبل الشحن

قائمة موردين معتمدة

عرض سعر خلال 48 ساعة

# إدارة التوريد والشحن

اشترت بضاعتك بنفسك؟ نحن ننقلها. خط الشحن يعمل بشكل مستقل، لمن يحتاج الشحن دون التوريد.

## شحن جوي

للبضائع العاجلة أو عالية القيمة أو الموسمية، حين تستحق كلفة الشحن استرجاع الموعد.

## شحن بحري — FCL و LCL

حاويات كاملة أو جزئية على مغادرات منتظمة، بسعر تكلفة نهائية واحد.

## تنسيق من الباب إلى الباب

التخليص الجمركي وموافقات الوزارات والتسليم النهائي إلى مقرّك، ننفذها نحن.

## التجميع في الصين

اشتر من عدة موردين واستلم شحنة واحدة. تُجمع البضائع وتُفحص في مستودعنا بفوشان.

## بيع الخط كاملاً، لا الجهاز وحده

يجرّز قسمنا الصناعي المصانع في دول الخليج: خطوط إنتاج متكاملة جاهزة للتشغيل ومكائن مستقلة، تُحدّد وفق الطاقة الإنتاجية المطلوبة وتُسلّم كمشروع واحد بمسؤولية واحدة.

### قطع الغيار والمستهلكات

القطع والمستهلكات التي تُبقي الخط يعمل، من المصدر نفسه الذي وزّده.

### التركيب والتشغيل

الفحص في المصنع، والشحن، والتركيب في الموقع، والتشغيل التجريبي، وتدريب المشغلين ضمن نطاق واحد.

### مكائن مستقلة

مكائن مفردة تُضاف إلى مصنع قائم، ومتوافقة مع المعدات الموجودة لديك.

### خطوط إنتاج متكاملة

خطوط جاهزة للتشغيل بحجم إنتاجك المطلوب — تعبئة المياه والمشروبات، وتغليف PET والبلاستيك، والتعبئة والإغلاق.

يتراوح حجم المشاريع من مكيّنة واحدة إلى خط إنتاج كامل. وكل مشروع يبدأ بمواصفة مكتوبة وقائمة مصانع مرشّحة — لا بسعر مأخوذ من موقع إلكتروني.

## ما الذي يمرّ داخل المكيّنة

قيمة خط الإنتاج من قيمة المواد التي تغدّيه. نوّرد المواد التي يستهلكها عملاؤنا شهراً بعد شهر – وفق جدول زمني، وبسعر ثابت متفق عليه.

- البوليمرات والحبيبات البلاستيكية
- مواد التغليف والأفلام والأغطية
- المستهلكات الصناعية وقطع الغيار
- مواد الطباعة والملصقات
- توريد مجدول حسب توقعاتك
- تخزين في الصين بين الشحنات

وللمشتريين بكميات كبيرة نحتفظ بمخزون في الصين ونفرج عنه حسب طلبك، فتملك المادة دون أن تتحمّل كلفة المستودع. هذا هو الفرق بين عملية شراء واتفاقية توريد.

# القطاعات التي نوردها اليوم

سلسلة التوريد ذاتها تخدم مصنعاً يشتري خط إنتاج وتاجراً يشتري حاوية بضائع جاهزة. وهذه هي القطاعات التي نوردها فعلاً من الصين اليوم.

## الضيافة والعلامات

- الضيافة والأغذية
- الأثاث والتجهيزات
- الطباعة والتغليف
- الرياضة والفعاليات

## الاستهلاكي والتجزئة

- السلع الاستهلاكية
- التجارة الإلكترونية
- الإلكترونيات
- الهدايا الترويجية

## القطاع العام والبنية التحتية

- المشاريع الحكومية
- المقاولات والإنشاءات
- توريدات البنية التحتية
- المستلزمات الطبية

## الصناعة والتصنيع

- خطوط الإنتاج
- مكائن المصانع
- المواد الخام
- قطع الغيار والمستهلكات

## فريق على الأرض، لا بريد إلكتروني

### فوشان

#### مستودع تجميع

حيث تُستلم بضائع الموردين المتعددين وتُفحص وتُجمّع وتُحمّل باتجاه الخليج.

### قوانغتشو

#### مكتب توريد

قسمنا الصناعي والتصنيعي، ويغطي المكائن والمواد والإنتاج المخصص في دلتا نهر اللؤلؤ.

### إيوو

#### مكتب توريد

فريق الشراء للسلع الاستهلاكية والتغليف والبضائع العامة — داخل أكبر سوق جملة في العالم.

هذا هو الجزء الذي لا يملكه أغلب المنافسين. وجود مكتب في الصين يعني وجود شخص يستطيع الوقوف داخل المصنع في اليوم الذي يهم — قبل تحويل المال، وقبل إغلاق الحاوية، وقبل أن تتحول المشكلة إلى مشكلتك في الكويت.

## كل طلب يعيش داخل نظام

بنينا منصة المشتريات الخاصة بنا لأن جداول البيانات تُضيع الطلبات. وهذه هي الطريقة التي نلتزم بها بوعدها 48 ساعة عبر مئات الطلبات المفتوحة.

### المستندات

عروض الأسعار وأوامر الشراء والفواتير  
ومستندات الشحن تصدر من نظام  
واحد وتُحفظ في ملف حسابك.

### سجل الأسعار

آلاف الأصناف المسعرة مع سجل تكلفة  
الموزد، فيستغرق التسعير المكرر دقائق  
ويحافظ على منطقه.

### تتبع الطلبات

حالة الإنتاج والشحن والتخليص لكل بند  
في طلبك، لا لكل حاوية فقط.

### مسار طلبات الأسعار

كل طلب متتبع من الاستفسار إلى عرض  
السعر إلى أمر الشراء — دون أن يبقى  
شيء بلا رد.

# كيف نريد أن نُقيّم

## الشفافية

تري هيكل التكلفة الذي تشتريه. ولا يظهر أي بند مفاجئ بعد أن تبحر البضاعة.

## احترام الأولويات

موعدك وميزانيتك ومواصفتك هي التي ترتّب العمل — لا ما يناسبنا نحن.

## تواصل واضح

إجابات مباشرة بالعربية أو الإنجليزية، والخبر السيئ يصلك مبكراً بدل أن تكتشفه متأخراً.

## شراكات طويلة الأمد

نسعى لنكون موثوقاً لسنوات، لا لنكسب طلباً واحداً ونخسر الحساب.

## خفض تكلفة مشترك

حين نجد مصنعاً أقل تكلفة أو مساراً أفضل للشحن، تصل الفائدة إلى فاتورتك.

# أن نكون شريك التوريد الذي تبني عليه مصانع الخليج ومستوردوه سنتهم.

لا أرخص عرض سعر في يوم معيّن — بل الجهة التي تحافظ على سعرها ومواعيدها وجودتها عبر مئة طلب، حتى يتوقف  
الشراء من الصين عن كونه مخاطرة يديرها عملاؤنا بأنفسهم.

## كل ما تحتاجه إدارة مشترياتكم لفتح حساب

### مستندات تُصدّر عند الطلب

- السجل التجاري والرخصة التجارية
- مستندات المفوض بالتوقيع
- بيانات الحساب البنكي على ورق الشركة الرسمي
- السجلات الضريبية والمدينة
- نموذج تسجيل الموردين معبأ — يُعاد خلال يوم عمل واحد

### آلية التعامل

- عروض الأسعار مفصلة بالبند، بالدينار أو الدولار، وصالحة لمدة محددة
- الشروط يُتفق عليها لكل حساب، مع شروط قياسية متاحة للمناقصات
- المستندات فاتورة تجارية، قائمة تعبئة، بوليصة شحن، شهادة منشأ
- التخليص الجمارك الكويتية وموافقات الوزارات تنفيذها داخلياً
- التسليم إلى مقرّكم، أو إلى موقع محدد أو مخزن جمركي

إذا كان لديكم إجراء رسمي لاعتماد الموردين، أرسلوا لنا النموذج وقائمة متطلبات الامثال. سنكملهما ونعيدهما مرفقين بالمستندات المؤيدة.

## جربنا على شحنة واحدة

أسرع طريقة للحكم على شريك توريد ليست عرضاً تقديمياً. أرسل لنا متطلباً واحداً حقيقياً وقارن الإجابة بما تدفعه اليوم.

01

### أرسل المتطلب

مواصفة أو رسم أو صورة أو فاتورة العام الماضي. ما لديك يكفي للبدء.

02

### استلم عرض سعر

خلال 48 ساعة، من مصانع حقيقية، كتكلفة نهائية واحدة حتى بابك في الكويت.

03

### قارن بالمثل

المواصفة ذاتها والكمية ذاتها ونقطة التسليم ذاتها. وإن لم تتفوق على تكلفتك الحالية، لم تخسر شيئاً.

أرسل طلبك إلى

[sales@drshiplogistics.com](mailto:sales@drshiplogistics.com)

أو راسلنا على واتساب

**+965 6588 1198**

## لنتحدث عن طلبك القادم

الموقع

**drshiplogistics.com**

الشركة والخدمات ونموذج الاستفسار

البريد الإلكتروني

**sales@drshiplogistics.com**

طلبات الأسعار وتسجيل الموزعين

واتساب

**+965 6588 1198**

عروض الأسعار والطلبات وتحديثات الشحن

المكتب

**+965 2228 1556**

من الأحد إلى الخميس، ضمن ساعات العمل

عملياتنا في الصين

إيوو • قوانغتشو • فوشان

المقر الرئيسي

الكويت — نخدم دول الخليج





Dr.Ship  
دكتور شيب

# شكراً لكم

ملف الشركة • 2026 • DRSHIPLOGISTICS.COM